
 

REFERAT 
18.08.2022 kl. 1700-1900 
 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Kaya Nørgaard Hansen, Ida Sonne Gottschalk Westerberg, Karsten 

Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen 

Rechnagel 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

2 elever vælges i starten af skoleåret. 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud:  

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

0. Konstituering 

 

Formand: Annika Kristensen 

Næstformand: Kaya Nørgaard Hansen 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd: Udgår 

 

Formand: Vi er kommet godt i gang med 

skoleåret. Dejligt med nye repræsentanter i 

skolebestyrelsen – Velkommen til Rasmus 

og Pernille. 

 

Forældrerepr.:  

Der har været forældremøde i 9. klasse. Det 

er et år, hvor der skal ske meget. Glad 

klasse, der er startet op.  

Der opleves en udfordring omkring skiftet af 

digitale læremidler fra Gyldendal til Alinea. 

Samtidig har vi ikke længere adgang til 

Frontread. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Skolepatruljen opleves lidt ustabil. Der er 

flere dage, hvor der ikke er patrulje, eller at 

de kommer for sent. 

Ærgerligt, at fremmødet til forældremødet 

ang. Playful Learning ikke var større. Kan vi 

blive bedre til at ’reklamere’ for det? Idé om, 

at klasselæreren sender besked ud, så det 

ikke udelukkende kommer fra skoleledelsen. 

 

Eksterne repr.: 

Lokalrådet har haft ny skole og byggegrunde 

på dagsorden.  

 

Medarbejderrepr.: 

Team 1 har fejret den gode skolestart. Vi er 

kommet godt i gang.  

Den nye hoppepude er en stor succes. 

Eleverne har selv været med til at tjene 

pengene til den ved f.eks. at spare på 

strømmen.  

Playful Learning fylder meget, og det bliver 

godt at komme i gang med det første projekt.  

Det fungerer fint med at spise fælles. Der er 

ændret lidt på bemandingen og sat mere 

lyddæmpning op. 

 

Ledelsen:  

Hoppepuden er pt. tændt hele skoledagen. I 

næste uge bliver eleverne hørt om, hvordan 

det går. Vi ønsker på sigt, at hoppepuden er 

for alle i alle pauser. 

Vi har sparet penge på energi, og det har 

været med til at betale hoppepuden. Der skal 

kommunalt laves en generel udligning af 

energiudgifter i kommunen pga. de stigende 

priser. Vi vil derfor få reduceret vores budget 

på energi både i indeværende år og 

kommende år. Det vil derfor desværre udhule 

det, vi har sparet på energiressourcer. 

Projektbaseret læring er vi meget optaget af. 

Det er en stor forandringsproces. Vi glæder 

os til at få taget hul på det.  

Budgetforhandlingerne går i gang i næste 

uge. Vi håber selvfølgelig på, at den nye 

skole prioriteres, så byggeriet kan komme i 

gang.  

 

4. Forretningsorden Årlig gennemgang af forretningsorden  



 

10 min 

 
 

Valgperioden for forældrevalgte medlemmer 
ændres til 2 eller 4 år.  

 

Med denne rettelse godkendes 
forretningsordenen.  

 

5. Kontaktperson til klasserne 

10 min 

Fordeling af forældrevalgte som 

kontaktpersoner for klasserne: 

 

0A: Pernille, Ida 

1A: Kaya 

2A: Rasmus, Kaya, Karsten 

3A: Annika 

4A: Rasmus 

5A: Annika 

6A: Ida 

7A: Karsten 

8A: Christian, Rasmus 

9A: Annika, Karsten 

 

 

6. Skolebestyrelsens arbejde 

20 min 

Med fokus på de nye medlemmer af 

skolebestyrelsen drøftes arbejdet og 

samarbejdet i skolebestyrelsen, efter kort 

oplæg v. Steen. 

Oplægget præsenteres bl.a. med 

udgangspunkt i tidligere oplæg fra konsulent 

fra ”Skole og forældre”. 

 

BORTFALDER 

 

Skolebestyrelsen er inviteret til et møde den 

12/9 kl. 17.30-21.00, hvor der kommer en 

konsulent og fortæller om arbejdet i 

skolebestyrelsen. 

 

Annika, Pernille, Rasmus, Christian regner 

med at kunne deltage. Endelig tilmelding 

sendes til Steen. 
 

Steen 

 

 

 

 

 

 

7. Trivselsmåling 2022 

20 min 

Kort gennemgang af udvalgte resultater 

 

Skolen arbejder hele tiden med at forbedre 

trivslen, og der er fokus på at målingerne 

giver et realistisk billede.  

 

 



 

8. Oversigt over 

skolebestyrelsens 

principper og politikker 

5 min 

 

Kort præsentation af oversigt 

 

 

 

9. Ordensregler  

20 min 

Drøftelse. 

Skolens ordensregler er fastsat af 

skolebestyrelsen og skal efter planen 

opdateres i efteråret 2022. 

 

Kommentarer: 

Røgfri skoletid fremfor røgfri på skolen. 

Hvad med snus? 

Cykelhjelm ved brug af løbehjul. 

Nye retningslinjer for brug af mobiltelefoner 

og mht. at forlade skolen for de ældste 

elever. 

 

Skolens ledelse kommer med et udspil til 

rettelser på næste møde.  

 

 

10. Eventuelt 

5 min 

 

Er der et ønske om forplejning til møderne? 

Det er fint som det er med lidt hygge/mad 

omkring jul og sommer.  

Gerne frugt til møderne. 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 


